
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 97
Kan ministeren oplyse i hvor mange sager myndighederne har indhentet op-
lysninger for at vurdere om der kunne dispenseres på baggrund af gode pro-
gnoseindikatorer for epilepsi, og i hvor mange af disse sager har man givet
dispensation?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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